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El Ple de l'Ajuntament 
Dimarts passat, dia 5, es reuní, al 

Saló de Sessions de l 'Ajuntament, la Cor
poració municipal en ple, sota la presi
dència de l 'Alcalde senyor Ramon Aubert 
i amb l'assistència dels Consellers regidors 
senyors Garganta, Calm, Moret i Canal, 
i els Consellers senyors Sala, Casadellà, 
Rodas, Barret, Relats, i Coll. 

El senyor Auber t dóna compte de la 
inauguració, el dia 14 d'abril, de l'ascen
sor de l 'Hospital municipal, millora im
portant per a aquest establiment, portada 
a cap—diu—per l'esforç i entusiasme dels 
vocals de la Junta senyors Canal, Barberí 
i Figueras, i les Comissions obreres, en
carregades de la recaptació a les fàbriques, 
i proposa s'acordi un vot de gràcies a dits 
senyors; acprdant-se així per unanimitat. 

La Presidència dóna compte a conti
nuació de la mort del senyor Teodor 
Malagrida, administrador que fou durant 
molts anys de l 'Hospital, proposant s'a
cordi consti en acta el sentiment de la 
Corporació i es trameti l'expressió de 
condol a la família; acordant-se així. 

Igualment dóna compte la Presidència 
de la mort del senyor Xavier Puigvert i 
Corominola, industrial barceloní, natural 
del Mallol , que ha deixat en el seu 
testament un llegat de determinats béns 
immobles a favor de l 'Hospital d 'Olot . 

Es dóna compte del dictamen que 
transcrivim en un altre lloc d'aquest nú-
m e r o d ' E S Q U E R R A . 

El senyor Garganta explica i defensa 
el dictamen exposant l'estat de desorga
nització en que es troba l'Escola Menor 
de Belles Arts i el perill que hi havia 
de desaparició de l'Escola Superior de 
Paisatge, perill que ha estat salvat pels 
últims acords de l 'Ajuntament, i després 
d'exposar altres consideracions sobre el 
mateix, és aprovat el dictamen per una
nimitat. 

Pfcr unanimitat i sense discussió s'a
corda aprovar, a proposta de la Conselle
ria de Governació, les bases per a ' con
tractació del servei de recollida d'escom
braries. ' 
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Proposicions, precs i preguntes 

El senyor Sala diu, que una sessió 
passada va demanar l'expulsió del Rector 
de la parròquia de Sant Esteve de la Jun
ta administrativa de l 'Hospital, havent-
se-li contestat que això requeria la refor
ma del Reglament de l 'Hospital. Afegeix 
que ha esperat un mes i com que veu 
que no s'ha resolt el cas protesta d'aquest 
retràs i demana s'acordi urgentment aque
lla expulsió, que és exigida per la situació 
actual. 

El senyor Aubert li contesta, que està 
en el seu perfecte dret de protestar, però 
que en fer-ho 110 li assisteix la raó. Diu 
que la Junta de l 'Hospital ha acordat ja 
la supressió de la subvenció que es dona
va a la rectoria per la prestació de serveis 
de caràcter religiós als malalts, però que 
l'eliminació del rector de la Junta, com 
que implica una reforma del reglament, 
no és qüestió que es pugui resoldre en 
tres dies, afegint que anar ràpidament a 
la confecció d'un nou reglament seria una 
equivocació; màxim que ha d'estudiar-se 
la conversió de l 'Hospital en comarcal 
i per altra part —diu— la intervenció del 
rector a la Junta no priva a aquesta 
d'actuar d'acord amb la ideologia del 
Front popular d'esquerres, com ho prova 
el fet d'haver-se acordat la supressió 
d aquella subvenció de que ha fet esment. 

El senyor Sala insisteix en el seu punt 
de vista, interessant almenys una reforma 
parcial del reglamenc per a que el rector 
deixi de formar part de la Junta de l 'Hos
pital, i diu que mentre així no es fac ;, ell 
es declara incompatible amb aquesta 
Junta. 

Finalment intervé el senyor Garganta, 
el qual s'adhereix a les manifestacions 
del senyor Aubert , reiterant l 'argumenta
ció d'aquest. 

El senyor Casadellà, diu que en una 
sessió passada va demanar es fés una 
depuració entre els funcionaris munici
pals, per a treure els que fossin contraris 
al règim, i se li va contestar que la Gene
ralitat dictaria sobre el cas una llei que 
estava en projecte. Creu que es retrassa 
molt la publicació d'aquesta llei i demana 
es dirigeixi una comunicació a la Genera
litat per a que s'activi. Diu també que 
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en una altra sessió va parlar dels aug
ments de sou que eren excessius, conce
dits per l 'Ajuntament anterior als funcio
naris municipals i demana que s'acordi 
llur anul·lació, per ésser tals augments 
acte de consellers il·legals i això —diu — 
portaria una economia molt gran a l'A
juntament. 

El senyor Garganta es mostra confor
me amb la petició del senyor Casadellà 
en quant a la conveniència de demanar 
a la Generalitat activi la publicació d'una 
Llei que permeti fer una depuració de la 
burocràcia municipal. En quant als aug
ments de sou a que s'ha referit el senyor 
Casadellà, diu el senyor Garganta que 
foren donats per l 'Ajuntament anterior 
en compliment d'una disposició del re
glament de funcionaris municipals del 
senyor Jover i Nonell; que aquest regla
ment ha estat declarat en suspens i nome
nada una ponència que ha de redactar 
un nou reglament de funcionaris, i com 
que els elements tècnics que constitueixen 
aquesta ponència són els mateixos que 
intervingueren en la redacció de l'ante
rior, és el més probable que en tot allò 
que no té un caire polític els dos regla
ments es semblin molt. 

El senyor Casadellà insisteixen el seu 
punt de vista. 

El senyor Garganta li contesta que 
l 'Ajuntament actual no reconeix tal Re
glament, sinó que reconeix uns drets 
legítims nascuts durant la vigència d'a
quell Reglament. 

Com que entre els senyors Garganta 
i Casadellà s'estableix un debat polític, 
el senyor Aubert intervé, i seguidament, 
i com a conclusió del debat, diu que es 
dirigirà una comunicació al Govern de 
la Generalitat, demanant s'activi la publi
cació d'una Llei que permeti la depuració 
de la burocràcia municipal, per a separar 
de l'organisme municipal, els enemics 
del règim. 

El senyor Sala, demana siguin ateses 
les conclusions presentades pels treballa
dors el dia de la fes^a del Primer de maig, 
i el senyor Aubert li contesta que ja el 
Consell de Govern ha acordat recollir-les 
i estudiar-les per veure donar-los resolu
ció favorable. 

El mateix senyor Sala, diu que l'Hos
pital d 'Olot , com a establiment municipal 
ha d'ésser laic, però contràriament a això 
—diu—dóna la impressió d'una església 
per Ls nombroses imatges religioses que 
en ell es veuen, i qual desaparició dema
na s'acordi. 

El senyor Aubert li contesta que el 
que demana el senyor Sala no pot fer-se 
barroerament, que no sembli una perse
cució a les idees religioses de les perso
nes que contribueixen al sostenimei.t de 
l 'Hospital que malauradament, diu, no té, 
per ara, una vida econòmica indenendent. 

I no havent-hi altres assumptes a 
tractar, la Presidència aixecà ia sessió 
essent les nou del vesnre. 
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